

Title (en)

Apparatus for the production of fibres from thermoplastic material

Title (de)

Vorrichtung zur Erzeugung von Fasern aus thermoplastischem Kunststoff

Title (fr)

Dispositif pour la fabrication de fibres en matière thermoplastique

Publication

EP 1420089 A1 20040519 (DE)

Application

EP 02025772 A 20021116

Priority

EP 02025772 A 20021116

Abstract (en)

The spinneret as a melt-blow jet head (1), for melt spinning thermoplastic filaments, has at least one channel (3) for the molten flow. The jet (2) has at least one row of jet channels (5) with outflow openings (6) at the outflow end (4). Drillings (10) are at the jet outflow end, each with a shaped body (11) in a positive fit, to form a jet channel between the body and the drilling. Flow channels (7) for compressed air are aligned at the jet outlet.

Abstract (de)

Vorrichtung zur Erzeugung von Fasern aus thermoplastischem Kunststoff, wobei zumindest ein Schmelzkanal (3) für die Zuführung von schmelzflüssigem Kunststoff vorgesehen ist. Es ist eine Düse (2) vorhanden, die an ihrem Austrittsende (4) zumindest eine Reihe von Düsenkanälen (5) mit Düsenöffnungen (6) für den Austritt des schmelzflüssigen Kunststoffes aufweist. In das Austrittsende (4) der Düse (2) sind Bohrungen (10) eingebracht, in welche Bohrungen jeweils zumindest ein Formkörper (11) formschlüssig eingepasst ist. Im Kontaktbereich zwischen Formkörper (11) und Bohrung (10) ist zumindest ein Düsenkanal (5) eingebracht. <IMAGE>

IPC 1-7

D01D 4/02; D01D 5/098

IPC 8 full level

D01D 4/02 (2006.01); **D01D 5/098** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D01D 4/025 (2013.01 - EP US); **D01D 5/0985** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] WO 9315895 A1 19930819 - ACCURATE PROD CO [US]
- [A] EP 0474423 A2 19920311 - CHICOPEE CORP [US]
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 1997, no. 10 31 October 1997 (1997-10-31)

Cited by

WO2006037371A1; EP2145695A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 1420089 A1 20040519; EP 1420089 B1 20051221; CN 100336947 C 20070912; CN 1500920 A 20040602; DE 50205368 D1 20060126; US 2004131713 A1 20040708; US 7070403 B2 20060704

DOCDB simple family (application)

EP 02025772 A 20021116; CN 03108212 A 20030325; DE 50205368 T 20021116; US 71279603 A 20031113